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Beste raadsleden,

Gemeente Heelde
Kenmerk:

1 5 JAN 20Z1

Aan.

We zien de laatste tijd wat (ontwikkelings) plannen voorbij komen in de buurt van de 
snelweg Meerde Zuid/Eperweg.

Er ligt een plan voor een enorm hoog gebouw aan de Zwarteweg 2, de keet zijn ze aan het 
verbouwen en we hebben plannen gezien voor een groot hotel.

Prachtig! Echt waar! Als inwoner van de gemeente Meerde wil ik dit alleen maar 
aanmoedigen. Fijn dat we met zijn allen Meerde een beetje mooier willen maken.

Toch heb ik wel bezwaar.... Sorry! maar ik wil het gewoon wel melden, want volgens mij zijn 
er heel veel mensen (buren), die niets zeggen en eigenlijk ook bezwaar hiertegen hebben.

De plannen zien er fantastisch uit, dat voorop gesteld, alleen de hoogte van het plan aan de 
Zwarteweg en het hotel worden wel gigantisch hoog. Bijna 30 en 40 meter....!! Dat is echt 
heel hoog.
Wij hebben bewust gekozen om in het buitengebied te gaan wonen voor onze privacy, maar 
als er zulke hoge gebouwen komen, dan kan iedereen bij ons in de tuin kijken en is onze 
privacy weg.

Ik weet niet of er meer buren bezwaar hebben gemaakt. Misschien ben ik wel de enige en 
maak ik geen schijn van kans, maar wie niet waagt, wie niet wint, toch?

Daarom wil ik jullie vragen om nog eens te kijken naar de hoogte van de gebouwen. Kan het 
niet wat lager? Zodat wij in ieder geval wel onze privacy behouden.

Oh, en voordat ik het vergeet, nu er toch zoveel plannen zijn rondom de snelweg Meerde 
Zuid... Is het misschien een idee om een geluidswal langs de snelweg te plaatsen?
Niet alleen voor het geluid, maar ook voor de veiligheid. Er steken veel dieren over en denk 
aan de stikstof. Het zou Meerde nog mooier, duurzamer, schoner en veiliger maken.

Bedankt voor het lezen van mijn briefje en hopelijk doen jullie er iets mee.

Voor vragen mogen jullie vanzelfsprekend altijd contact met mij opnemen, ik ben ook bereid 
om mee te denken in de nieuwe plannen.


